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Protokół z posiedzenia Komisji Finansowo- Budżetowej z dnia 29 lipca 2020 r. 

Tryb  zwołania: Komisja  zwołana  przez  Przewodniczącą  Rady  Miejskiej,  w  związku  z
zaopiniowaniem projektów uchwał
Prowadzący obrady zdalne: Przewodnicząca  komisji Monika Pawlik

Porządek obrad: 1. Zaopiniowanie materiałów sesyjnych.

Czas trwania posiedzenia: 0:10(15:00 do 15:10)

Frekwencja Radnych:

• Zofia Bazańska
•Barbara Strzelecka
• Irena Owczarz

Nieobecni:
•Jarosław Deleska
•Barbara Wszołek
•Łukasz Wesołowski

Kierownictwo Urz  ędu:  

•Burmistrz ds. komunalnych- Elżbieta Dmitruk
Pozostałe osoby:
•Prezes Czeladzkich Wodociagów- Artur Smagorowicz
•Anna Szydło- Wydział Gospodarki Nieruchomościami 
• Ryszard Dobiega – Miejski Konserwator Zabytków

Ustalenia i Rozstrzygnięcia:

Pozytywnie zaopiniowano projekty:

Projekt Nr 92  w sprawie  zmiany Uchwały Nr VI/89/2019 Rady Miejskiej  w Czeladzi w
sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie hipoteki  na nieruchomościach stanowiących
własność Gminy Czeladź
Projekt Nr  93  w sprawie wzniesienia pomnika upamiętniającego żołnierzy 11 kompanii, 7
pułku piechoty Legionów, którzy polegli na polach pod kopalnią „Saturn” w Czeladzi dnia
10 marca 1919 r. w walce z Niemcami

M.Pawlik-  Witam  wszystkich  bardzo  serdecznie  na  posiedzeniu  Komisji  Finansowo-
Budżetowej,  witam   Panią  Burmistrz,  witam  naczelników,  pracowników  urzędu  i
szanownych radnych. Mamy 2 projekty uchwał do zaopiniowania. Wydaje mi się, że to
powinno być na Komisji Rozwoju. Mam nadzieje, że nikt nie będzie miał do mnie pretensji,
że stanęło to na Komisji Finansowej. Dostaliśmy autopoprawkę do pierwszego Projektu.



Odczytanie Projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr VI/89/2019 Rady Miejskiej w
Czeladzi  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  ustanowienie  hipoteki  na  nieruchomościach
stanowiących własność Gminy Czeladź. Proszę Panią Burmistrz.

E.Dmitruk- bank kredytuje w połowie wszystkie inwestycje, które będą wykonane przez
Czeladzie Wodociągi, Państwo głosowali nad przyjęciem  planu rzeczowo- finansowego
Czeladzkich  Wodociągów.  Wszystkie  inwestycje  będą  realizowane  w  formie  kredytu
bankowego, ten kredyt bankowy opiewa na kwotę 10 000 000 zł. Wymogi banku są takie,
żeby bank mógł  się  zabezpieczyć udzielając  tego kredytu  w formie  wpisu  hipoteki  na
innych nieruchomościach. Wymogi banku są takie, że hipoteka powinna być na poziomie
150% udzielanego kredytu, czyli w tym przypadku kredyt na 10 000 000 zł, hipoteka 150%
czyli 15 000 000 zł. W tej chwili już wykonawca realizuje zadania na terenie nieruchomości
gdzie ma być basen. Finalizując tą drugą część kredytu, który nam bank udzieli kolejnych
10 000 000 zł  na budowę basenu bank zwrócił  się  do spółki  o dodatkową możliwość
zabezpieczenia również wpisu na hipotekę uzupełniającego do łącznej kwoty, wycena jest
na 9 000 000 zł. Zakładamy mając kwotę 30 000 000 zł zmieścimy się w tym pułapie,
którego  oczekuje  od  nas  bank  stąd  prośba  do  państwa  aby  nie   podejmować nowej
uchwały co wiązałoby się z uchyleniem poprzedniej, tylko zmiana 1 punktu uchwały już
powołanej uchwały . 

M.Pawlik-  czy  są  pytania?Przechodzimy  do głosowania Projektu  Nr  92  w zmiany
Uchwały  Nr  VI/89/2019  Rady  Miejskiej  w  Czeladzi  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na
ustanowienie hipoteki na nieruchomościach stanowiących własność Gminy Czeladź

Głosowanie:

za-4

przeciw-0

wstrz-0

ilość radnych w komisji:7
ilość radnych podczas głosowania:4
Opina pozytywna

M.Pawlik-  Projekt Nr 93 w sprawie wzniesienia pomnika upamiętniającego żołnierzy 11
kompanii, 7 pułku piechoty Legionów, którzy polegli na polach pod kopalnią „Saturn” w
Czeladzi dnia 10 marca 1919 r. w walce z Niemcami. Ten pomnik już kiedyś był ale został
zburzony, w tej chwili znajduje się płyta i prochy. 

E.Dmitruk-  jeżeli  byłyby  jakieś  pytania  to  Pan  Konserwator  Miejski  może  udzielić
odpowiedzi. Pomnik będzie za ogrodzeniem Sp4 , będzie frontem do ulicy.



R.Dobiega- nowy pomnik będzie odzwierciedleniem pomnika, który był wcześniej, treść
na  pomniku  została  pozytywnie  zaopiniowana  przez  IPN,  będzie  miał  ok.  2  metrów
wysokości i będzie z piaskowca

M.Pawlik- Przechodzimy do głosowania Projektu Nr 93 w sprawie wzniesienia pomnika
upamiętniającego żołnierzy  11  kompanii,  7  pułku  piechoty  Legionów,  którzy  polegli  na
polach pod kopalnią „Saturn” w Czeladzi dnia 10 marca 1919 r. w walce z Niemcami

Głosowanie:
Za-4

Wstrz-0

Przeciw-0

ilość radnych w komisji:7

ilość radnych podczas głosowania:4

Opina pozytywna

M.Pawlik-  Dziękuję. Zamykam posiedzenie komisji Finansowo-Budżetowej.

Protokołowała             

Przewodniczący

Milena Kubasik- Janicka               Monika Pawlik

Data napisania protokołu :30.07.2020

Data podpisania protokołu :...........................…

Data przekazania protokołu do BIP : …........…
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